
Referat fra årets første  

elevrådsmøte  
 

 

Tid:   Tirsdag 12. september kl 8.45-9.45 (1.time) 

Sted: Rom 20 (ved siden av tekstilen).  

Til stede: Valdemar og Miriam (7.trinn) 

 Khalia og Aria (6.trinn) 

  Jenny og Johanna (5.trinn) 

  Orrenus og Frida (4.trinn) 

  Sverre og Pernille (3.trinn) 

 Rikke og Aksel (2.trinn) 

  Rektor Torunn 

Saker: 

1. Bli kjent i elevrådet! Lek 

 

2. Trygg oppstart på YA: På YA skal alle ha det trygt og godt. 

Hva har vært bra med starten i høst? 

- 4.tri: Alle har blitt godt kjent med lærerne og klassen 

- 5.tr. Gøy å starte igjen. Godt å se alle venner igjen. 

- 6.tr: Kjekt å være fadder og kjekt å få ny elev i klassen 

- 2.tr: Vi hjelper hverandre 

- 7.tr: Vi har fått bruke tid til å bli kjent. Kjekt med aktiviteter.  Kjekt å lage 

skulesamling der vi elever fikk bestemme  

- 3.tr: Bra å begynne på skolen igjen 

Er det noe ditt trinn ønsker mer av eller at de voksne skal gjøre annerledes? 

- Det hadde vært kjekt om hele skolen gjorde noe sammen, f.eks en felles 

tur.  

- Ønsker at bingen er åpen før skolen. Kan vi finne ordninger der noen 

trinn har det sammen?  



- Det er litt banning med ord og finger på småtrinnet. Voksne må hjelpe 

dem det gjelder.  

- Vi sitter mye i ro i timene, særlig i matematikk, ønsker mer aktiv 

undervisning der vi beveger oss mens vi jobber 

- Ønsker mer undervisning på kjøkken og K&H 

- Det er for voldsomt ballspill på plassen. Også i bingen. Baller går ofte 

over gjerdet. Ønsker å ha ballfritt område ved inngangsdør.  

- Ønsker mer leker på plassen.  

 

Alle får i oppdrag til neste gang: Snakk med klassen om aktiviteter i 

friminuttene, hvilke regler skal vi ha på plassen, og om vi skal lage en 

ordning om ballspill i bingen om morgenen. 

 

3. Skolemelk- og frukt-ordningen 

Hvordan kan vi organisere dette bedre i kantinen? Kan elevrådet bidra? 

Vi er enige om at elevrådet tar jobben. Vi ønsker å gjøre det i første lillefri hver 

dag. Vi vil rullere på det, og 7.trinn (Valdemar og Miriam) begynner. Etter to 

uker, overtar 6.trinn (Aria og Khalia).  

Torunn gir opplæring første dag og følger opp når det trengs, i samarbeid med 

Linn S 

 

4. Plan for samarbeidet videre 

- Neste gang velges elevrådsleder og nestleder 

- Elevrådet synes det er for lenge med en måned til neste gang. Ønske om 

annenhver tirsdag, i alle fall nå i oppstart.  

- Neste gang blir tirsdag 3.oktober. 

- Vi er enige om at vi vil kommunisere via Google classroom. Torunn 

oppretter og legger alle til.  

- I tillegg får alle en elevrådsbok, Torunn fikser. Denne brukes til å skrive 

saker fra og til klassen. 

 

Referent Torunn, rektor 


